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Protokół LVI sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia 19 wrzesień 2023 roku 

 

    Obrady pięćdziesiątej szóstej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się 

o godzinie 900 i trwały do godzinny 11 51. W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych zgodnie 

z listą obecności. 

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy,  

4. Monika Kowalska – Naczelnik Wydziału  SO, 

5. Marta Grabiec- Dyrektor OPS,  

6. Agnieszka Malinowska–  Pracownik ŚDS, 

7. Iwona Boratyn – Rzecznik Prasowy Gminy Włoszczowa, 

8. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO,  

9. Grzegorz Ślusarczyk – Naczelnik Wydziału OR, 

10. Arkadiusz Milewski – Z-ca Dyrektora SCO we Włoszczowie, 

11. Ewa Kokowska – Radca Prawny, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezesi Spółek oraz mieszkańcy Włoszczowy.    

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady pięćdziesiątej szóstej sesji VIII kadencji Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 15 radnych i obrady są 

prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący-Rady - zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zaproponował zmianę kolejności 

punktów                w porządku obrad polegające na przeniesieniu punktu 6 po punkcie 4. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie nowy porządek obrad.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) przyjęła 

porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą.  

Porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu LIV i LV sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał  LV sesji Rady Miejskiej.  

5. Stanowisko Rady Miejskiej we Włoszczowie w sprawie budowy zakładu 

wysokogatunkowych protein. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatce na 

ławnika, 

2) ustalenia dopłat do taryf dla poszczególnych grup taryfowych, 

3) wyrażenia zgody na sprzedaż udziału prawa własności w nieruchomości na rzecz 

współwłaściciela nieruchomości, 

4) powołania Komisji Inwentaryzacyjnej, 
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5) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2023-2037, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa                                                    

na 2023 rok, 

7) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu, 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad.  

Do punktu 3     

                                                                                                                                                                                              

Przyjęcie  protokołu LIV sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady – poinformował, że protokół  LIV sesji  Rady Miejskiej VIII kadencji                    

z dnia 24 maja  2023 r. został poddany pod głosowanie na LV sesji  Rady Miejskiej, która 

odbyła się 28 czerwca 2023 r. Natomiast nie został wygenerowany zapis wyniku głosowania     

i przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie)  przyjęła 

protokół LIV sesji  Rady Miejskiej VIII kadencji z dnia 24 maja 2023 r. 

Przyjęcie  protokołu LV sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Radych informując, iż protokół  LV sesji  Rady Miejskiej 

VIII kadencji z dnia 28 czerwca 2023 r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  Miejskiej, każdy 

radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag. Zapytał czy są  uwagi co do treści 

protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół poddany został 

pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie)  przyjęła 

protokół LV sesji  Rady Miejskiej VIII kadencji z dnia 28 czerwca 2023 r. 

Do punktu 4 

Informacja  z realizacji uchwał LV sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza Gminy Włoszczowa o przedstawienie informacji                             

z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na LV sesji Rady Miejskiej w dniu 28 czerwca 2023 r. podjęto                                    

11 uchwał, które zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Włoszczowa                              

z których przekazano: 

- 28 czerwca 2023 r.- 11 uchwał Wojewodzie Świętokrzyskiemu , 3 uchwały i 1 porozumienie 

międzygminne do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego; 

- 29 czerwca 2023 r. – 5 uchwał Regionalnej Izbie Obrachunkowej.  

Burmistrz  - przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na LV sesji. Poinformował również,  

że           w okresie między sesjami wydanych zostało 32 zarządzenia dotyczące funkcjonowania 

urzędu i jednostek organizacyjnych.  

Do punktu 5 

Przewodniczący Rady- poinformował, że przechodzimy do 5 punktu porządku obrad 

Stanowiska Rady Miejskiej we Włoszczowie w sprawie budowy zakładu wysokogatunkowych 

protein. Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos.  

Radny Piotr Turczyński – powiedział, że pod wnioskiem skierowanym do burmistrza 

mieszkańcy zebrali 2,5 tys. podpisów przeciwko budowie zakładu wysokogatunkowych protein  

we Włoszczowie oraz wnoszą o wydanie decyzji odmawiającej udzielenia warunków 

zabudowy. Radny powiedział, że  5 września zostało wznowienie postępowanie i zapytał                    

o termin wydania kolejnej decyzji.   

Grzegorz Dziubek Burmistrz – powiedział, że w  dniu 5 września 2023 r. postępowanie                                            

w zakresie decyzji zostało wznowione i  przystąpiono do wyjaśnień: skierowano pisma do 

instytucji, które są kompetentne w tym zakresie. Dodał, że decyzja zostanie wydana po 
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zebraniu materiału dowodowego. 

Przewodniczący Rady- odczytał Stanowisko Rady Miejskie we Włoszczowie w sprawie 

budowy zakładu wysokogatunkowych protein. 

,, Rada Miejska we Włoszczowie wyraża kategoryczny sprzeciw wobec planowanemu 

zamiaru inwestycyjnego związanego z budową zakładu wysokogatunkowych protein na 

terenie miasta Włoszczowa przy ul. Przedborskiej. Inwestycja ta spowodowała uzasadnione 

obawy mieszkańców miasta i gminy o swoje zdrowie i bezpieczeństwo.  

Stanowisko Rady i wola mieszkańców nie może być pomijana w procesach 

decyzyjnych dla inwestycji mogących skutkować negatywnym wpływem na środowisko 

naturalne oraz warunki życia społeczności, stanowiących fundament ich egzystencji. Wszelkie 

działania administracyjne podjęte w tej sprawie powinny odznaczać się najwyższym stopniem 

staranności i rzetelności w poczuciu odpowiedzialności za bezpieczeństwo i zdrowie 

mieszkańców.         

Rada Miejska we Włoszczowie wyraża swoją solidarność z mieszkańcami miasta                                                           

i gminy Włoszczowa oraz apeluje do Starosty Włoszczowskiego oraz Burmistrza Gminy 

Włoszczowa o podjęcie wspólnych działań wychodzących naprzeciw oczekiwaniom 

społecznym.  

Radny Jerzy Wiśniewski – zaproponował aby ze stanowiska wykreślić ulicę Przedborską.  

Radny Michał Szafrański -  powiedział, że przychyla się do wypowiedzi radnego. Podkreślił, iż 

inwestycja będzie niekorzystnie wpływała na zdrowie oraz środowisko i powinno obejmować 

teren całej gminy, chroniąc nie tylko mieszkańców Włoszczowy, ale też ościenne 

miejscowości. Zaproponował, iż aby  skorzystać ze wskazówek innych gmin w których takie 

inwestycje były planowane.  

Artur Konarski Radny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego- powiedział, że również jest 

przeciwny inwestycji. Dodał, iż w gminie Moskorzew 11 lat  były prowadzone rozmowy 

społeczne, zebrania i pytano mieszkańców w sprawie budowy biogazowni. Inwestorzy wycofali 

się z inwestycji, gdyż nie można robić wbrew woli mieszkańców. Powiedział, że działania, które 

są wykonywane przez mieszkańców są słuszne. Na koniec powiedział, że trzeba zrobić 

wszystko aby na terenie miasta Włoszczowa nie powstawał zakład. 

Ryszard Karpiński Sołtys – powiedział, że w miejscowości Ogarka postawione są  kurniki                                         

i odczuwalny jest nieprzyjemny zapach i nikt nie konsultował budowy tej inwestycji                                                  

z mieszkańcami.  

Jarosława Czechowski Przedsiębiorca – podziękował wszystkim mieszkańcom za  

zorganizowanie i ciężką pracę jaką włożyli do tej  pory, że dbają o losy mieszkańców miasta. 

Powiedział, że obecna sytuacja nie skończy się dobrze w żadnym rozwiązaniu dla 

mieszkańców. 

Monika Rekita  Mieszkaniec – powiedziała, że  jest to największa afera. Mieszkańcy są 

oburzeni  powstaniem tego zakładu. Zapytała radnych kiedy powstanie miejscowy plan 

zagospodarowania terenu dla tego fragmentu. 

Jerzy Wiśniewski Radny – obiecał, że radni spotkają się w sprawie planu zagospodarowania. 

Seweryn Grabiec Mieszkaniec – zapytał kiedy bezpośredni sąsiedzi zostaną uznani jako 

strona w postępowaniu i będą mogli  zaprotestować. Dodał, że w każdej procedurze wydania 

decyzji sąsiedzi są informowani o inwestycji.  

Dariusz Czechowski Starosta Włoszczowski – powiedział,  że osoby które protestują 

przeciwko budowie  zakładu uważa za słuszne, iż  wyrażają swoja opinię. Podkreślił, że  radni                                                    

w powiecie oraz w gminie zostali wybrani przez mieszkańców aby ich reprezentować. Dodał, 

iż nie zgadza się z wypowiedzią burmistrza, której udzielił dla TV Włoszczowskiej. Starosta 

przedstawił etap postępowania dot. budowy zakładu wysokogatunkowych protein jeżeli chodzi 

o starostwo. Po wznowieniu postępowania przez burmistrza starostwo pozwolenie na budowę 
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zawiesiło. Powiedział, że powiat ma dużo niejasności co do projektu o warunki zabudowy              

i będzie pytał oraz na bieżąco informował. Na koniec starosta podkreślił, iż jest to bardzo 

trudna sprawa i poprosił burmistrza, pracowników merytorycznych o rozmowy. 

Jerzy Wiśniewski Radny  -  powiedział, że  wychodząc naprzeciw oczekiwaniom razem                                             

z przewodniczącym  uważają,  iż byłoby słusznie powołać komisję spośród radnych, która 

będzie nadzorowała  pracę burmistrza i zespołu.  

Grzegorz Dziubek Burmistrz – powiedział, że odniesie się do dwóch tez które padły na sali.  

Pierwsza teza odnoście kurników w miejscowości Ogarka-  burmistrz podkreślił, że nie pełnił 

w tym czasie funkcji burmistrza. Druga teza dotycząca nagrania TV Włoszczowa – powiedział, 

że intencją nagrania było pokazanie pism, które były w posiadaniu i o których miał wiedzę 

urząd jakim jest Starosta Włoszczowski. Podziękował Wysokiej Radzie za przyjęte  

stanowisko, dodał jeżeli miał by możliwość podniesienia ręki również by podniósł.  

Małgorzata Wojcieszak Mieszkaniec – powiedziała, że na obrady sesji  przyszli mieszkańcy 

bardzo dzieli i cierpliwi i proszą dzisiaj burmistrza o unieważnienie decyzji. Dodała, że radni są 

tylko organem doradczym a to burmistrz musi podjąć decyzję.   

Ewa Kokowska Radca Prawny – powiedziała, że na sali padają pytania, wątki o aspekty 

prawne dotyczące inwestycji i poprosiła o wysłuchanie aspektów: 

 

,, Pierwsza generalna uwaga, którą bym chciała państwu przekazać. Na podstawie decyzji, 

którą wydał Burmistrz miasta i Gminy Włoszczowa nic się tutaj nie wybuduje. (…)  na 

podstawie decyzji o ustaleniu warunków zabudowy. To jest decyzja, której istotą jest ustalenie, 

czy na gruncie przestrzeni, który tam się znajduje, możliwa jest realizacja takiej inwestycji. 

Możliwa tylko w takim aspekcie o tym czy w ogóle coś tam powstanie i będzie mogło być 

budowane decyduje starosta. W postępowaniu o pozwolenie na budowę, starosta tak jak 

burmistrz ma obowiązek uwzględnienia uwarunkowań środowiskowych. (…) Starosta w toku 

postępowania o wydanie pozwolenia na budowę jest zobowiązany, badać, czy dana 

inwestycja oddziaływuje na środowisko. Jeżeli takie wątpliwości powziął, że decyzja                             

o warunkach zabudowy została wydana bez decyzji środowiskowej. To starosta jest 

uprawniony do zobowiązania inwestora do przedłożenia decyzji środowiskowej. (…) Na etapie 

procesu inwestycyjnego mamy różne etapy. Pierwszy etap to jest w przypadku braku 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, to jest pozyskanie decyzji                                

o warunkach zabudowy. To należy do kompetencji burmistrza. Drugi etap to jest pozyskanie 

pozwolenia na budowę, co jest kompetencją starosty. Mamy jeszcze trzeci etap oddanie 

obiektu do użytkowania, co także jest kompetencją starosty. (…) Na każdym z tych etapów, 

każdy z tych organów jest uprawniony do badania, czy inwestycja oddziaływuje na środowisko 

i w jakim zakresie..(…) Na etapie postępowania o ustalenie warunków zabudowy stroną                    

w postępowaniu są: inwestor oraz bezpośredni sąsiedzi działki, na której ma być realizowana 

inwestycja. Z tej przyczyny stroną w postępowaniu o ustalenie warunków zabudowy był : 

inwestor oraz starosta jako właściciel działki sąsiadującej. Pozostały obszar oddziaływania 

zgodnie z treścią wniosku inwestora nie uzasadniał na tamtym etapie, na tamtym etapie 

traktowania jako strony innych osób(…) Po wydaniu decyzji zaczęli państwo masowo 

zgłaszać, że posiadacie uprawnienia strony. Z tego powodu burmistrz wznowił postępowanie 

w sprawie tej decyzji i będzie badał.  

 

Dariusz Czechowski Starosta Włoszczowski-  powiedział, że wydział  budownictwa sprawdza 

czy warunki zgodne są projektem, jeżeli są niezgodne to będą wnikliwie badane wszystkie 

aspekty. 

Rafał Kozieł Urbanista – powiedział, że:  
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,, Kwestia ustalenia warunków zabudowy określona jest szczegółowo ustawą o planowaniu                                   

i zagospodarowaniu przestrzennym konkretnie art. 61. W artykule tym zapisano, że dana 

inwestycja musi spełniać 5 warunków, żeby zostały ustalone warunki zabudowy w drodze 

decyzji. Jeżeli dana nie narusza żadnego z tych punktów burmistrz niestety, ale ma związane 

ręce, żeby wydać taką decyzję odmowną. W związku z tym w analizowanej sprawie nie było 

podstaw do tego, żeby wydać decyzję odmowną.(…) Pkt 1 to jest tzw. dobre sąsiedztwo. Jeżeli 

w sąsiedztwie, znajdują się obiekty o charakterze produkcyjnym, usługowym. Burmistrz nie 

ma innej możliwości, jak tylko ten dany obiekt uznać jako tzw. dobro sąsiedztwo, sąsiedztwo. 

Obiekt Duktu, który m.in. produkuje masy bitumiczne. W związku z tym jest to nawiązanie do 

kontynuacji funkcji. Drugim punktem to jest to, że dany teren inwestycji ma dostęp do drogi 

publicznej. Warunek spełniony, ponieważ teren przylega bezpośrednio do drogi publicznej 

powiatowej. Powiatowy Zarząd Dróg z którym projekt decyzja była uzgadniana w trybie art. 

106 kpa pozytywnie uzgodnił projekt decyzji. Kolejnym punktem jest dostęp do infrastruktury 

technicznej, czyli wodociąg, kanalizacja, energetyka, gaz. Jeżeli inwestor we wniosku                          

o ustalenie warunków zabudowy przedłoży odpowiednie dokumenty właściwych zarządców 

sieci warunek jest spełniony. Kolejny punkt decyzja ma być zgodna z przepisami odrębnymi. 

Bada się kwestię związaną z przepisami powszechnie obowiązującymi. Jeżeli dana inwestycja 

nie narusza warunek spełniony. Kolejny punkt dostęp do kanalizacji, jeżeli zarządca sieci nie 

przedłoży zgody na włączenie do kanalizacji, bo jeżeli jej nie ma, wtedy kanalizacja 

zastępowana jest bezodpływowymi zbiornikami na ścieki.(…) Ta inwestycja ma być zgodna            

z przepisami odrębnymi. A mianowicie bada się ustawę o dostępie do informacji o środowisku, 

jego ochronie wraz z rozporządzeniem o przedsięwzięciach mogących znacząco oddziaływać 

na środowisko. W tej kwestii bada, się powierzchnie obszaru objętego wnioskiem z tym 

rozporządzeniem. To rozporządzenie w punkcie w § 3 w pkt 54 stanowi, że: jeżeli teren 

inwestycji nie przekracza 1 ha, to wtedy dane przedsięwzięcie dana inwestycja nie stanowi 

przedsięwzięcia mogącego znacząco oddziaływać na środowisko. Jesteśmy związani                            

z wnioskiem wnioskodawcy. Jeżeli wnioskodawca przedkłada do wniosku mapę z zakresem 

inwestycji i we wniosku wpisuje powierzchnię tego terenu, inwestycji w metrach kwadratowych. 

I jeżeli opracowując projekt decyzji o warunkach zabudowy, ta powierzchnia mi się po 

potwierdza. Ja a potem pan Burmistrz, nie mamy podstawy do tego, żeby zakwestionować 

przepis powszechnie obowiązujący. Powierzchnia która podlega decyzji środowiskowej czy 

nie, to nie jest powierzchnią, którą sobie my ustalamy. Są to powierzchnie, które ustanowił 

ustawodawca. Jeżeli ten teren inwestycji określony byłby na powierzchnię hektar i więcej, 

wtedy żądalibyśmy od wnioskodawcy decyzji środowiskowej. W takiej sytuacji, jakie tutaj mam 

miało miejsce, nie było podstawy do tego typu działań. 

Seweryn Grabiec ( Mieszkaniec) – zapytał dlaczego bierze się pod uwagę jako dobre 

sąsiedztwo zakład 300 m oddalony  a działkę budowlaną, która jest 50 m oddalona się  nie 

bierze. Zapytał dlaczego nie został wzięty pod uwagę pkt  który mówi o  przedsięwzięciach 

mogących potencjalnie znacząco oddziaływać na środowisko pkt 92 instalacje do produkcji                

i przetwórstwa tłuszczów roślinnych lub zwierzęcych. 

 Rafał Kozieł Urbanista-  wyjaśnił,  że do końca przyszłego tygodnia w przepisach znajduje się 

słowo ,,clou’’, które upoważnia do wyznaczenia obszaru analizowanego większego niż 50 m             

i jeżeli w takim obszarze znajduje się obiekt to nie ma podstaw do wydania decyzji odmownej. 

W kwestii drugiego pytania dot. pkt. 92 wyjaśnił, że punkty zostały przeanalizowane natomiast 

po zasięgnięciu literatury z czego się produkuje proteiny nie wynikało, że będą brane pod 

uwagę tego typu rzeczy. Urbanista dodał, że  wnioskodawca we wniosku wpisuje informacje 

czy przedsięwzięcie będzie znacząco oddziaływać na środowisko. Jeżeli inwestycja nie będzie 
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znacząco oddziaływać na środowisko  decyzja o warunkach zabudowy jest wydawana. Na 

etapie decyzji o warunkach zabudowy nie znamy konkretów, które są w projekcie budowlanym. 

Wyjaśnił, iż kwestie związane z decyzją środowiskową burmistrz, wójt, prezydent ustalając 

warunki zabudowy nie ma praw ingerować we wniosek.  

Agnieszka Żal (Mieszkaniec ) -  odczytała  podobną decyzję Burmistrza Gminy Włoszczowa  

wydaną w 2017 roku, która dotyczyła  inwestycji na terenie Włoszczowy w podobnym 

kontekście. 

Radny Piotr Turczyński – powiedział, że uważa, że burmistrz powinien ukierunkować działania 

aby decyzję odmienić. Dodał, że jego zdaniem prawdopodobne jest to, że zakład powstanie          

a jeżeli nie powstanie to będziemy mieli do czynienia z wieloletnimi procesami. Radny dodał, 

iż  mieszkańcy oraz radni oczekują od burmistrza aby ta inwestycja nie powstała. Powiedział, 

że wstydzi się jako radny że dowiedział się tak późno.  

Grzegorz Dziubek Burmistrz -  powiedział po raz kolejny,  że  kilka razy było już wymieniane 

przez urbanistę, mecenasa  jakie instytucje miały w tym zakresie wiedzę. Burmistrz powiedział, 

że  zebrane podpisy przez mieszkańców  przeciwko powstaniu inwestycji są argumentem                   

w postępowaniu administracyjnym. Podkreślił po raz kolejny, iż nic nie było robione po cichu 

ponieważ urząd oraz instytucje posiadały w tym zakresie wiedzę. Powtórzył, że reportaż 

nakręcony miał pokazać, że nic nie było robione po cichu. Podkreślił, iż projekt  decyzji 

opiniowany był przez Urząd Marszałkowski, Wody Polskie, Starostę Włoszczowskiego oraz 

Zarząd Dróg Powiatowych.  

Łukasz Karpiński Wicestarosta – zapytał urbanistę czy wiedział, że pierwszy wniosek był na            

2 ha ? 

Rafał Kozieł Urbanista – powiedział, że pierwszy wniosek wpłynął większy natomiast został 

przez wnioskodawcę zmieniony do czego ma prawo i ostateczny wniosek jest rozpatrywany.  

Karol Kossakowski – powiedział że:  

 

,, Chciałem się odnieść do słów radcy prawnego Urzędu Gminy we Włoszczowie, odnośnie 

trzy etapowego postępowania przy wydawaniu pozwolenia na budowę. Wniosek o warunki 

zabudowy wiadomo burmistrz, jeżeli chodzi o pozwolenie na budowę, starosta i ostatni organ 

jako organ nadzoru budowlanego odbierający pozwolenie na użytkowanie obiektu 

budowlanego. Mamy do czynienia z   inwestorem, który jest bardzo sprytny. I jak widzimy na 

podstawie wniosków o warunki zabudowy, potrafi bardzo wiele rzeczy przemilczeć albo celowo 

nie dopowiedzieć. Skupmy może się na tym, bo ktoś tutaj też powiedział o tych przetwarzaniu 

tłuszczów, których nie było ujętych we wniosku o warunki zabudowy. W tym momencie można 

by było to chociażby na etapie pozwolenia na budowę zarzucić inwestorowi, natomiast my 

chcemy być skuteczni swoim działaniu. I chcielibyśmy, żeby inwestora  pozbawić wszelkich 

decyzji. Decyzji o warunku zabudowy przede wszystkim. I niech wróci ta sprawa na etap 

decyzji środowiskowej, bo nie chcemy wszystkich asów z rękawa od razu wyrzucać. Natomiast 

myślę, że w tym kierunku powinno to pójść. Ja wczoraj też tutaj byłem obecny, coś 

podpowiedziałam, w którym kierunku można by, było ewentualnie podważyć ten 1 ha. I wydaje 

mi się, że może przewrotnie powiem, ale może dobrze się stało, że inwestor sam siebie 

odsłonił i napisał te 9990 m². Ponieważ my    w tym momencie jesteśmy w takiej sytuacji, że 

bardzo łatwo będziemy mogli zarzucić inwestorowi niedopełnienie obowiązków formalnych 

przy składaniu wniosku ‘’. 

Przewodniczący Rady-  odczytał Stanowisko Rady we Włoszczowie z dnia 19 września 2023 

roku w sprawie budowy zakładu wysokogatunkowych protein na ternie miasta Włoszczowa                 
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z wniesiona poprawką.  

    ,, Rada Miejska we Włoszczowie wyraża kategoryczny sprzeciw wobec planowanego 

zamiaru inwestycyjnego związanego z budową zakładu wysoko gatunkowych protein na 

terenie miasta i gminy Włoszczowa. Inwestycja ta spowodowała uzasadnione obawy 

mieszkańców miasta i gminy o swoje zdrowie i bezpieczeństwo.  

    Stanowisko Rady i wola mieszkańców nie może być pomijana w procesach decyzyjnych dla 

inwestycji, mogących skutkować negatywnym wpływem na środowisko naturalne oraz warunki 

życia społeczności, stanowiących fundament ich egzystencji. Wszelkie działania 

administracyjne podjęte w tej sprawie powinny odznaczać się najwyższym stopniem 

staranności i rzetelności w poczuciu odpowiedzialności za bezpieczeństwo i zdrowie 

mieszkańców. Rada Miejska we Włoszczowie wyraża swoją solidarność z mieszkańcami 

miasta i gminy Włoszczowa oraz apeluje do Starosty Włoszczowskiego oraz Burmistrza Gminy 

Włoszczowa o podjęcie wspólnych działań wychodzących naprzeciw oczekiwaniom 

społecznym’’. 

Odczytał Stanowisko Rady Miejskiej a po odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

Stanowisko Rady we Włoszczowie z dnia 19 września 2023 roku w sprawie budowy zakładu 

wysokogatunkowych protein na ternie miasta Włoszczowa.  

Do punktu 6 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady- poinformował, że przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad. 

Dodał, że projekty uchwał wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w przesłanych materiałach. 

Ponadto projekty uchwał były przedmiotem obrad na posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miejskiej. Uchwały poddawane będą pod głosowanie w kolejności wymienionej w porządku 

obrad. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Do punktu 6.1  

zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatce na ławnika 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we 15  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę                                     

Nr LVI/363/23 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji                                           

o kandydatce na ławnika. 

Do punktu 6.2 

ustalenia dopłat do taryf dla poszczególnych grup taryfowych  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr LVI/364/23 ustalenia dopłat do taryf dla poszczególnych grup taryfowych. 

Do punktu 6.3   

wyrażenia zgody na sprzedaż udziału prawa własności w nieruchomości na rzecz 

współwłaściciela nieruchomości  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 
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uchwałę Nr LVI/365/23 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału prawa własności           

w nieruchomości na rzecz współwłaściciela nieruchomości.  

Do punktu 6.4  

powołania Komisji Inwentaryzacyjnej  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

 W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr LVI/366/23 w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej.  

 Do punktu 6.5  

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa 

na lata                2023-2037 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami 

”za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr LVI/367/23 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2023-2037. 

Do punktu 6.6  

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2023 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały. 

Radna Anna Błaszczyk  - powiedziała, że ma dwie kwestie dotyczące uchwały.  Radna 

odniosła się w sprawie przekazania środków na zakup drogi w miejscowości Modrzewie. 

Podkreśliła, iż  trzeba mieszkańców wspierać i  pomagać. Zwróciła również  uwagę, że w 

naszym mieście są również drogi wewnętrzne, gdzie mieszkańcy chcą się rzec na rzecz gminy 

i co warto wziąć pod uwagę.  Druga kwestia na którą radna zwróciła uwagę dotyczy zakupu  

wiat śmietnikowych na ulicy Śląskiej.  Podkreśliła, iż ubolewa, że nie znalazły się w uchwale  

pieniądze o które prosi  od kilku miesięcy na zakup wiat śmietnikowych. Odniosła się także  do 

słów radnego Woldańskiego, który na komisjach powiedział, iż miasto Włoszczowa sprzyja 

naszym mieszkańcom. W części radna się zgadza, że miasto się rozwija i dobrze się mieszka. 

Jednak dostrzega się duży problem dojazdu z osiedla północ do miasta  i mieszkańcy cały 

czas proszą o komunikację. 

Sławomir Owczarek  Dyrektor Biura ds. Inwestycji – powiedział, że  na komisjach prowadzone 

były rozmowy dotyczące zakupu drogi  i powtórzy po raz kolejny. Wyjaśnił, że domy do których 

prowadzi droga gminna, której właścicielem jest gmina to 3 km drogi do wybudowania i domy 

znajdują się przy drodze gminnej. Dlatego następuje zakup, zamiast budować ponad 3 km 

drogi, która idzie przez las. Dyrektor odniósł się  do kwestii wiat. Powtórzył kolejny raz iż wiaty 

przewidziane są na wszystkich osiedlach i będą cyklicznie stawiane.  

Radny Dariusz Gieroń – zaproponował aby każdy  mieszkaniec posiadł klucz do wiaty. 

Sławomir Owczarek  Dyrektor Biura ds. Inwestycji- wyjaśnił,  iż taki jest plan, że jeśli będą 

wszystkie nieruchomości wyposażone w wiaty to każdy mieszkaniec będzie wyposażony            

w klucz, ponieważ to jest ochrona interesu mieszkańców. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr LVI/368/23 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Włoszczowa na 2023 rok. 

Do punktu 6.7  

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu  
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Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr LVI/369/23 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu. 

Do punktu 7 

Sprawy różne 

Anna Błaszczyk Radna – zapytała czy Gmina Włoszczowa aplikuje o środki z Rządowego 

Programu Rozświetlane Rozświetlamy Polskę. Jeśli aplikuje to na jaką kwotę ? 

Sławomir Owczarek  Dyrektor Biura ds. Inwestycji – powiedział, że na 2 mln. 

Roman Sybis Radny – zapytał o termin zakończenia budowy drogi na osiedlu Brożka i kiedy 

planowane jest rozpoczęcie remontu ulicy Sportowej. 

Sławomir Owczarek  Dyrektor Biura ds. Inwestycji – wyjaśnił, że obecnie jest na etapie 

procedowania wykonania przebudowy na terenie osiedla Brożka. Dodał, że wstrzymano  prace 

gdyż część kabli nie była ujęta na żadnych mapach. Natomiast w sprawie ulicy Sportowej -

zawarta została umowa z   wykonawcą i powiadomi urząd o zakończeniu prac.  

Jerzy Wiśniewski Radny – powiedział, że dzisiaj radni usłyszeli gorzkie słowa pod  swoim 

adresem. Poinformował, że radni w sprawie inwestycji nie wiedzieli ponieważ burmistrz nie ma 

obowiązku informować.  Dodał, iż uważa że radni po sesji  powinni zostać i burmistrzem   

rozpocząć rozmowy na temat planu zagospodarowania przestrzennego i powołać komisję, 

która będzie monitorowała warunki zabudowy. 

Stanisław Klapa Radny- powiedział, że w  październiku ma być zbierana folia rolnicza                                                

i wyznaczone zostały  dwa punkty zbioru w Czarncy i Koniecznie. Radny zapytał dlaczego 

wyznaczone są tylko dwa punkty.  

Grzegorz Dziubek Burmistrz – powiedział, że będąc na różnego rodzaju spotkaniach wiejskich 

padały prośby o zorganizowanie  zbiórki folii. W 2022 roku  korzystając z programu zebrane 

zostało zapotrzebowanie od rolników z poszczególnych miejscowości na około 140 ton. 

Natomiast podczas procesu odbioru dostarczone zostało 30-40 ton. Zlokalizowane było             

5 punktów w miejscowościach gdzie są  gospodarstwa zajmujące się hodowlą bydła 

mlecznego, i  mięsnego. Firma  zajechała i na punkcie nie było nikogo. Dodał, że firma 

wyłoniona jest w trybie zapytania i narzuca warunki.  

Ireneusz Janus Sołtys- dodał, że  warto pomyśleć aby zrobić punkt odbioru w  Kurzelowie                                           

i  Silpi.  

Michał Szafrański Radny – podziękował burmistrzowi, koleżankom, kolegom, radzie za 

wsparcie            w sprawie dofinansowania oczekiwanej przez strażaków z OSP z Woli 

Wiśniowej motopompy. Gminie za złożenie wniosku dla tzw. wsi popegeerowskich oraz 

Posłowi Bartłomiejowi Dorywalskiemu za zaangażowanie.  

Dariusz Gieroń Radny – podziękował burmistrzowi za wygospodarowanie środków 

finansowych na remont krzyża przy ulicy Partyzantów oraz firmie Road. Radny poprosił                

w imieniu mieszkańców i własnym o założenie monitoringu na parkingu za kościołem. 

Sławomir Owczarek  Dyrektor Biura ds. Inwestycji – poinformował, że nastąpiła zmiana, 

ustawy o zagospodarowaniu przestrzennym i wszystkie gminy w Polsce mają  3 lata na 

sporządzenie tzw. planu ogólnego.  Dodał, iż  w budżecie Gminy Włoszczowa musi być 

pozycja dot. przygotowania planu ogólnego pod kątem stworzenia planu ogólnego. 
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Jarosław Czechowski Przedsiębiorca- powiedział, że 20 lat minęło jak rada podjęła decyzję                                    

o likwidacji ogromnych ilości kopciuchów oraz podłączenia całego miasta do zakładu Stolbud. 

Dodał, że to  rozwiązanie się nie sprawdza, ponieważ  jest bardzo drogie. Podkreślił, że gaz 

jest najtańszym źródłem ogrzewania. Natomiast Stolbud jest najdroższym dostawcą. Dodał, 

że nie trzeba  budować kotłowni przy szpitalu jest wyodrębniona działka budynek 

przeznaczony na kotłownię, wystarczy zmienić piec.  

Jerzy Wiśniewski Radny – powiedział, że on  tak odczuwa, że  radni nie interesują  się ciepłem 

co jest nieprawdą. Dodał, że radni mają  koncepcję dotycząca ogrzewania.  Podkreślił, iż jest 

to koncepcja burmistrza i radni  uważają  ją za bardzo słuszną.  Zaznaczył, że sprawa kotłowni 

i ogrzewania miasta nie leży na boku. 

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz) –  przypomniał,  że miał pół roku na załatwienie tematu ciepła 

dla miasta Włoszczowy i wszyscy stali pod ryzykiem, że tego ciepła może nie być, jednak się 

udało. Podkreślił, iż niebawem na tej sali zaprezentuje koncepcję rozwoju kotłowni opartej na 

gazie oraz wykorzystaniu innych alternatywnych źródeł.  

Radny Marek Gołda – zapytał o termin. 

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz) – powiedział, że będzie uczestniczył w wideokonferencji                                       

z firmą, która opracowuje koncepcje oraz założenia.  

Przewodniczący Rady- zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w temacie spraw różnych. 

Do punktu 8 

Przewodniczący Rady - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął obrady 

pięćdziesiątej szóstej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

 

    

     Protokołowała                                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                                                              

     /-/ Monika Kozieł                                                                            /-/ Grzegorz Dudkiewicz  


